
 

 
   ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ 

Βουλευτής Ν. Ηρακλείου  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας, κ.Μ. Χρυσοχοΐδη 

Θέμα: Λειτουργία Παιδοψυχιατρικής Κλινικής Πανεπιστημιακού Γενικού Νοσοκομείου Ηρακλείου 

κ. Υπουργέ, 

Η Παιδοψυχιατρική Κλινική του Πανεπιστημιακού Γενικού Νοσοκομείου Ηρακλείου εξυπηρετεί τον 

πληθυσμό της Κρήτης, αλλά και ασθενείς από τη Νότια Ελλάδα, τις Κυκλάδες και τα Δωδεκάνησα.  

Η αποψίλωση της Κλινικής ξεκίνησε από το 2018, ύστερα από παραιτήσεις ιατρών και τη μη προκήρυξη των 

ανάλογων θέσεων. Με τις ανάγκες να παραμένουν ιδιαίτερα αυξημένες, από τον Σεπτέμβριο του 2022, η εν 

λόγω Κλινική παραμένει υποστελεχωμένη, καθώς το βάρος της λειτουργίας της επωμίζονται πλέον μόνον 2 

ιατροί,  οι οποίοι είναι αναγκασμένοι να εκτελούν 15 εφημερίες μηνιαίως.  

Τον Φεβρουάριο του 2023 η ετεροχρονισμένη προκήρυξη για Παιδοψυχίατρους κηρύχθηκε άγονη, εξέλιξη 

που επιβάρυνε ακόμα περισσότερο το ιατρικό προσωπικό. Σύμφωνα με την ανακοίνωση του Σωματείου 

Εργαζομένων Πα.Γ.Ν.Η., η λειτουργία της Κλινικής είναι οριακή, με ορατό τον κίνδυνο για την αδυναμία 

κάλυψης όλων των εφημεριών και την 24ωρη παρουσία Παιδοψυχίατρου. 

Τονίζεται δε, ότι στην Παιδοψυχιατρική του Πα.Γ.Ν.Η. δεν λειτουργεί πρόγραμμα ειδικότητας και δεν έχει 

προχωρήσει η διαδικασία για τη δημιουργία εκπαιδευτικού κέντρου, παρά το γεγονός ότι έχει κατατεθεί ο 

σχετικός φάκελος. Ως συνέπεια των παραπάνω, στην Κλινική δεν υπηρετούν ειδικευόμενοι ιατροί αν και 

διαθέτει 10 κρεβάτια νοσηλείας, τη στιγμή που άλλες κλινικές με μικρότερο αριθμό κρεβατιών (Παίδων 

Πεντέλης) υποστηρίζονται από ειδικευόμενο ιατρικό προσωπικό. 

Ερωτάσθε  κ. Υπουργέ: 

-Σε ποιες ενέργειες προσανατολίζεται να προβεί το Υπουργείο Υγείας για την αποκατάσταση της εύρυθμης 

λειτουργίας της Παιδοψυχιατρικής Κλινικής του Πα. Γ. Ν.Η.; 

-Θα προχωρήσει εκ νέου προκήρυξη θέσεων Παιδοψυχιάτρων για το Πα. Γ. Ν.Η. αλλά και για τα υπόλοιπα 

Νοσοκομεία της Κρήτης, που δεν διαθέτουν τη συγκεκριμένη ειδικότητα; 

-Θα ληφθεί μέριμνα ούτως ώστε να ολοκληρωθεί η διαδικασία και να λειτουργήσει Εκπαιδευτικό Κέντρο, 

με τη στελέχωση της Κλινικής και από ειδικευόμενους Παιδοψυχίατρους; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Φραγκίσκος Παρασύρης 
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